
Dialogmöte med byalag samt föräldraföreningar, Lilla salen, Rådhuset Simrishamn, 

9 januari 2025 

 

Närvarande: 

Jeanette Lindroth Socialchef 

Anders Wedin, Skolchef 

Maria Floren, Fastighetschef 

Johnny, Föräldraföreningen St.Olof 

Malin, Föräldraföreningen St. Olof 

Ingela Bröndel, Ordförande i socialnämnden 

Martin, Föräldraföreningen Piratenskolan 

Sara, Föräldraföreningen Piratenskolan 

Jakob, Byalaget Hammenhög 

Jan, Byalaget Kivik 

PO, Byalaget Kivik 

Jeanette Ovesson, Kommunalråd 

Jaennine Olesen, Ordförande i barn och utbildningsnämnden  

 

1. Jeanette O hälsade välkomna och drog kort informationen och anledningen till 

detta möte.  

Kort uppdatering om den politiska processen och om de tidigare möten vi haft i denna fråga. 

Att vi haft div återremisser som gjort att processen dragit ut på tiden och att de på så sätt blir 

hög aktivitet så snart beslut är fattat. 

Information vad som händer härifrån och framåt. 

2. Jeanette L, socialchef startade med information om äldreboenden i vår kommun 

och anledningen till de förändringar som nu är på förslag.  

Se presentation.  

Frågestund:  

Ekonomiska vinster?  

- Inga på totalen, vinsten är att kunna omfördela medarbetare och medel mot ökat behov 

av hemtjänst samt kvalitetshöja verksamheterna. 

 

 



Det nya korttidsboendet, blir det dyrare? 
 
- Nej, Kostnad korttiden idag 21 platser – 2548 tkr, motsvarar 121 tkr/plats/år.  

Nya korttiden 25 platser – 2650 tkr, motsvarar 106 tkr/plats/år 

 

Personaltillgång?  

-En utmaning. Vi måste vara attraktiva som arbetsgivare samt använda våra medarbetare på 

ett effektivt sätt.  

 

Vad händer med lokalen i St.Olof (Bokebacken)? 

- Det finns ingen färdig plan. Kommunen har inte behov av lokalen och när/om den sägs 

upp blir det en fråga för bostadsbolaget (Simrishamnsbostäder). 

 

3. Anders Wedin, skolchef: 

Se presentation.  

Frågestund:  

Hur många barn/vh har gjort en intresseanmälan från Kivik till St.Olof?   

- Ca 20, innan frågan fick pausas. 

Varför flyttas inte alla barn till Piratenskolan under ombyggnadsperioden?  

- För att vi måste se flyttmönster. Vilken skola tänker barn och vårdnadshavare välja? 

Kommunen måste veta för hur många barn skolan i Sankt Olof ska byggas om. 

Har det gjorts en ny barnkonsekvensanalys?   

-Ja, hösten 2024 

Hur stor är ”barnytan” på förskolan?  

- Maria Floren kollar upp 

Hur många barn får plats på förskolan i Kivik? 

- Upp till 50 

 

4. Maria Florén, fastighetschef: 

Se presentation. 

Frågestund:  

År det säkert att paviljongerna är på plats när höstterminen startar?  

- Det måste de vara 



Finns Piratenskolan på säljlistan?  

- Inte än. Beslut avvaktas. 

Får Piratenskolans föräldraförening hyra lokalerna?  

- Ingen fråga som diskuterats än. 

Vad kostar utemiljön i Sankt Olof, Äppellunden?  

- Ingen färdig kalkyl eftersom utemiljön kommer sist i processen. Men pengar är avsatta 

i budget under de kommande åren.  

 

 

Nytt möte med samtliga byalag är på agendan kommande vecka, den 15/1. 

 

Jeanette O avslutade och stannade kvar för fler frågor. 

 

 

 

Vid tangenterna, Jeannine Olesen 

 

 


